
 

 

 

 

 

 

 

 
Přítomni:     Pavel Bochnia  předseda Exekutivy MSKSH 

Marcel Horsák  předseda KR MSKSH  
Martin Strnadel  předseda KM MSKSH 
Miroslav Bartoň  předseda TMK MSKSH 
Jan Zezulčík  předseda STK MSKSH 
Tomáš Petruška sekretář MSKSH 
 

 
 
 
Program:  

1. Kontrola plnění úkolů z posledního jednání 

2. Informace z STK 

3. Informace z KR 

4. Informace z KM / TMK 

5. Ekonomické informace 

6. Organizační, různé 

 

ad 1) Kontrola plnění úkolů z posledního jednání – Tomáš PETRUŠKA 

- úkol 6/1 – splněno 

 

ad 2) Informace z STK – Jan Zezulčík 

- řešena problematika schválení nových sportovních hal v Pustějově a Paskově 

- časté změny hracích termínů z různých důvodů 

- družstva podávají přihlášky do Žákovské ligy staršího žactva 2018/2019, po uzavření 

přihlášek budou tyto potvrzeny na ČSH 

- informace k incidentu v Paskově v rámci kvalifikace ČSPL žaček 

- došlo k odhlášení družstva minižáků Sokol Trnávka, došlo k přelosování obsazení 

jednotlivých turnajů minižactva 

- STK a KM vystavila pokuty za odhlášení ze soutěží 

 

 

ad 3) Informace z KR- Marcel Horsák 

- hledá se koordinátor pro mladé rozhodčí v rámci koncepce stanovené ČSH. V současné 

době jsou oslovováni různí kandidáti na tuto funkci. 

- školení rozhodčích licence „C“ proběhne 4.-6. ledna 2019 v Olomouci. V našem kraji se 

seminář z důvodu termínové kolize konat nebude  

- obsazování rozhodčích bez problémů řeší obsazovací referent 

-  
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ad 4) Informace z KM / TMK – Martin Strnadel / Miroslav Bartoň 

- obsazeny akce minižáků v jarní části – Masters, problém při pořádání Festivalů mini, 

nikdo neprojevil zájem, bude řešit KM 

- družstva postupující do ČSPLz kvalifikace 

 mladší žáci – Karviná, Frýdek-Místek  

 mladší žačky – Poruba, Karviná  

 starší žačky - Poruba, Zábřeh 

- probíhá příprava termínů jednotlivých turnajů v rámci ČSPL, družstva již byla 

nominována také ze strany spolupracujících svazů, komunikace bohužel někdy bývá 

problematická, zejména s kolegy z Polska 

- v pátek 28.9. proběhl turnaj družstev RHC v Karviné, jednalo velmi podařenou akci, 

částečně hranou bez počítání skóre 

- informace ze schůzky KM MSKSH 

 

- nutno zaslat na ČSHpožadavky na pořádání seminářů trenérů na příští rok, předpoklad 

shodný jako v letošním roce – 1x seminář pro nové trenéry, 1x seminář pro získání 

kreditů 

 

 

ad 5) Ekonomické informace – Tomáš Petruška 

- v říjnu 2018 obdrženo přístupové heslo do staronové ekonomické aplikace Xaverius. 

Přístup funguje, bohužel data nejsou korektní. Chyby hlášeny paní Železňákové. Čekáme 

na opravu. 

- proběhla kontrola úhrad startovného družstev, vzdělávacích poplatků rozhodčích a 

dalších plateb.  V případě chybějících plateb byly subjekty byly vyzvány k prokázání 

plateb nebo neprodlené úhradě.  

 

 

ad 6) Organizační, různé - Pavel Bochnia 

- pokračuje reorganizace sekretariátu ČSH, hledá se generální sekretář a referent 

soutěžního úseku, reprezentace žen 

- řeší se možnosti přesunu sekretariátu na vhodné místo se skladovými prostory, které na 

současném místě chybí 

- odvolání FM pro rozhodnutí SK ČSH v utkání ml. dorostenců Zubří – FM řeší OKK, dále se 

řeší problém v utkání extraligy Zubří - Plzeň 

- pod vedením I. Hapkové proběhl ve Zlíně trenérský seminář zaměřen na trenéry 

minižactva 

- příprava videospotů pro metodické materiály EHF – viz. článek na webu ČSH 

- proběhla společná jednání zástupců svazu házené, volejbalu, basketbalu a florbalu o 
přípravě společného investičního programu na výstavbu sportovní infrastruktury, který 
by měl koordinovat výstavbu sportovního hal v období 2020 -2024.  

- prezident ČSH se účastnil společných jednání týmových sportů s cílem navýšení státní 
podpory. V této souvislosti prezident ČSH vyjádřil názor o nutnosti podpory malých a 
středních klubů ČSH, které nečerpají podporu ze systému talentované mládeže 

- probíhá příprava a připomínkování rozpočtu na rok 2019 

 



 

- anketa sportovec kraje MSK, návrhy do 25. listopadu 2018 – MSKH navrhuje: 

o na zvláštní cenu Hejtmana kraje - Ondřeje Zdráhalu, který byl vyhodnocen jako 

nejlepší střelec uplynulého mistrovství Evropy v házené mužů, což je ojedinělý 

počin v týmových sportech v ČR 

o na cenu v kategorii družstev – družstvo mužů HCB Karviná, které vyhrálo titul 

Mistra ČR vházené pro rok 2018 

 

 

Úkoly z jednání 

 

Úkol č. 7/1 Zajistit oficiální schválení sportovních hal v Pustějově a Paskově pro soutěže ČSH

  Z: J. Zezulčík, T.Petruška    T: 30.11.2018 

 

Úkol č. 7/2 Zaslat nominace v rámci ankety Sportovec roku 2018 MSK 

Z: T.Petruška      T: 25.11.2018 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Tomáš Petruška    Pavel  B O C H N I A 
 sekretář MSKSH    předseda exekutivy MSKSH 
 
 
 
 
 
 

Příští jednání exekutivy se uskutečnív úterý 11. prosince 2018 od 16:00 
hod v Polance nad Odrou. Jednání bude dále pokračovat od 17:30 
jednáním rozšířené exekutivy za účasti členů jednotlivých komisí. 


